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Aanleiding 
Op 25 juli jl. is de saneringsregeling als onderdeel van het Brexit Adjustment 
Reserve gepubliceerd. Onderdeel van sanering is het vervallen van de 
contingenten van het gesaneerde vissersvaartuig alsook de gereserveerde 
contingenten van de eigenaar van het vissersvaartuig. De sector was hierdoor 
verrast, omdat volgens hen deze contingenten significante waarde hebben. Op 
maandag 15 augustus zijn er door Kamerlid Wybren van Haga (Groep Van Haga) 
Kamervragen gesteld over de ‘Geleverde streek aan vissers’ naar aanleiding van 
het in de Telegraaf verschenen artikel onder dezelfde naam. 
 
Advies 

• MLNV: U kunt de bijgevoegde brief ondertekenen. 
• MNenS: U kunt akkoord gaan met de beantwoording op vraag 3. 

 
Kernpunten 

• Een inkrimping van de vloot is onoverkoombaar door de gevolgen van de 
Brexit. In de beantwoording wordt benadrukt dat het niet realistisch om 
een kleiner quotum op te vissen met een vloot die niet in grootte is 
gewijzigd sinds de inkrimping van het quotum ten gevolge van de Brexit. 

• Benadrukt wordt dat de contingenten die vervallen door sanering, ter 
beschikking worden gesteld aan de overgebleven visserijondernemers. Dit 
helpt bij de vloot in overeenstemming brengen met de 
vangstmogelijkheden. 

• U beklemtoont dat er niet wordt afgezien van de door u gevoerde lijn in de 
saneringsregeling. 

• Vraag 1 t/m 2 en 4 t/m 7 zijn relevant voor MLNV, vraag 3 is relevant 
voor MNenS. 

 
 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
  




